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írásbeli kérdés
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem került bele a 2004-es költségvetési tervezetbe az M44-es út
fejlesztése?" címmel a Házszabály 90. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr.
Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az ígéretek szerint 2006-ig megvalósul az M44-es út fejlesztése . A tények szerint
2007-ig semmilyen szinten nem szerepel a fejlesztés . Miért nem került bele a
2004-es költségvetési tervezetbe az M44-es út fejlesztése?

Békéscsaba, 2003 . december
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